
 
 

Dagsorden og referat Dato:  

6. november 2019 

Tid: kl. 18-20 Sted: 

Medarbejderrummet på 

nr. 100 

Emne: Skolebestyrelsesmøde Mødedeltagere:  
Fra skolens side: 
Jeff Bjørn Christensen, Tine Bergh, Nina Faxe og Pernille Prag 
Gæst: Anders Brandt  
 
 
Fra elevside: 
Laura 9c og Josefine 9a 
 
Fra forældreside: 
Henrik Gren Brodersen, Per Holde, Charlotte Franch Klitgaard, 
Marianne DeVeny 
 
Afbud:  
Rikke Baskjær Autrup, Tina Nørregaard Poulsen, Cecilia Lucia Fava, 

Roller: 
Ordstyrer: Henrik Gren Brodersen 
Referent: Jeff Christensen 
 

Forbered:  

På dagsorden og vedlagte bilag 

 
 

 

 

http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=79
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=77
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=76
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=75
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=78


 
 

 
Emne 

(hvorfor: forberedelse) 

Formål med punktet 
(hvad skal vi 

udrette?) 

Proces 
(hvordan 

behandler vi 
emnet) 

Varighed 
Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1. 

Rundvisning på nr. 100 

At vi kender status 
på ombygningen og 
hvordan det står til 
med SIH 

  

Anders viste SiH’s nye lokaler. 

2.  Godkendelse af dagsorden At godkende mødets 
dagsorden 

Tilkendegivelse fra 
bestyrelsen 

  

3.  Opfølgning fra sidste møde Er der punkter der 
har behov for 
opfølgning 

Bestyrelsen kan 
byde ind 

  

4.  Nyt om Elevrådet Er der nyt Elevrådet/Pernille 
orienterer 

 Der er byttet rundt på formandsskabet Josefine havde ikke 
tid.  
 
Netto’s betyrer har klaget over en gruppe af elever, omkring 
deres opførsels i Netto.  
Lucia bliver for 8.-9. årgangs elever 
Fodboldmål og basketball området mod cykelstien trænger 
til en kærlig hånd. 
 
Forslag til udeaktiviteter – klatrevæg, pannabane, 
skaterbane til mellemtrinet, parkour bane (som den på nr. 
100). 
Møbler Nina og Pernille har haft møde med elevrådet 
omkring møbler i vores blokke. Tidsrammen for møblerne fra 



 
 

produktionsskolen i starten af det nye år. 
Knager til blok E – evt fjerne borde ved 9. klasserne og 
hænge knager op. 

5.  Orientering om skolen her 
og nu herunder om status 
på byggeri og komme på 
plads, 
ansættelser/afskedigelser 

Informationer om 
skolens drift og tiltag 
 
Status på planer for 
at komme på plads 
og hvad der kan 
gøres 

Nina, Jeff og 
Anders orienterer 
 
Dialog 

 Mette er startet som pæd.leder for 5.-9. årg. 
Der er kommet en enkelt opsigelse med sidste arbejdsdag d. 
30.11.2019. Vi slår en stilling op, med focus på matematik og 
matematikvejleder. 
 
Faglokalerne HDS, billedkunst er klar til brug. F/K, 
biologi/geografi og natur/teknik er ikke helt klart til brug 
endnu. Som kompentation på de manglende naturfagstimer 
planlægger vi fagdag til foråret. 
Skrive til SB når der er kommet en afklaring på lokalerne mm 
Der mangler stadigvæk en del som skal flyttes på plads. 
 
Vi har startet et SPARK forløb (fysiske og psysiske 
arbejdsmiljø) har en gruppe elever som siver ud og ind af 
undervisningen i vores 0.-2. klasser. 
For at få andre redskaber til at håndterer problemet. 
 
SiH er blevet opnormeret pr. 1. januar til 31. juli 2020 med to 
pædagog stillinger. 
SiH er stort set på plads, mangler kun faglokalerne. 

6.  Årsplan Beslutte årsplan Beslutte  Henrik har noteret sig rækkefølgen. 

7.  Dialog med forældrene Opfølgning på 
dialogmøde og 
beslutte 

Dialog  Det var et rigtig godt dialogmøde. Der kom mange 
konstruktive ting frem som skolen kunne arbejde videre 
med. Bl.a. fokus på principperne. 



 
 

kommunikation med 
forældregruppen 
fremover 

8.  Økonomi Hvad er status på 
skolens budget og 
betragtninger på 
indgået budget for 
2020 

Dialog  I det budget som er vedtaget har man valgt ikke at lave nogle 
besparelser på skoleområdet. 

Det betyder at der ikke er taget stilling til SiH’s 
tilhørsforhold, der kommer op som en politisksag. 

9.  Dialog om mulig rygepolitik Forældrene har 
udtrykt ønske om at 
vi har dialog om vi 
støtter en 
rygepolitik på skolen 

Dialog  Havde en snak om rygepolitik. MED-udvalget har ikke stemt 
for en røgfri arbejdsplads. Forslag om at afvente kommunens 
holdning/udmelding. 

 


